
A jövő egyik legfontosabb kérdése Magyarországon, hogy átlépünk-e az
innováció vezérelt gazdaság területére
A jövő egyik, ha nem a legfontosabb kérdése Magyarországon, hogy átlépünk-e az innovációvezérelt gazdaság területére.
Beszélgetés Pálinkás Józseffel, a Nemzeti Kutatási, Fejlesztési és Innovációs Hivatal elnökével.
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